
Zápisnica č. 10/2016 
 

 

zapísaná na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Králi,  

ktoré sa uskutočnilo dňa 14. apríla 2016 

 v kancelárii starostu obce so začiatkom o 17.00 hodine. 

 

 
  

Starosta obce Kráľ zvolal zasadnutie obecného zastupiteľstva na deň   

14. apríla 2016,  na ktoré sa dostavili poslanci obecného zastupiteľstva a ďalší prítomní 

/prezenčná listina v prílohe/ 

 

Poslanci: Oto Albert, Peter Bari - neprítomný, Zoltán Béres, Ján Karola, Ing. 

Zoltán Papp,  Dušan Váradi. 

 

Ďalší prítomní: Veronika Bolacseková, Zuzana Karolová, Mária Ligártová, Mgr. Alena 

Slopovská,  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce privítal prítomných. 

Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľku navrhol Alenu Slopovskú, 

     za overovateľov zápisnice Ján Karola, Ing. Zoltán Papp 

Schválenie programu zasadnutia  

Starosta vyzval prítomných na hlasovanie za program zasadnutia. (program 

v prílohe)  

 

Hlasovanie: Za: všetci prítomní 6,  zdržal sa: 0, proti: 0 

 

 

3. Schválenie účtovnej závierky za rok 2015 

 

Predniesla Veronika Bolacseková – správa v prílohe. 

Starosta: počuli ste ako sme hospodárili, je to celkom dobre aj z dôvodu, že nám 

navýšili podielové dane. 

Karola Ján: ale veľa je neplatičov za odpady a dane 

Váradi Dušan: veľa nedoplatkov je za smeti, treba poslať upomienky ale sú medzi 

nimi aj takí, ktorí zomreli 

Starosta: dlhujú za poplatky za smeti také rodiny ako Alžbeta Molnárová, Kráľ 141, 

Štefan Váradi alebo Ladislav Váradi a to sa hneď nazbiera, sú to mnohopočetné 

rodiny, nezaplatia 2 – 3 roky a hneď vyskočí vysoká suma. Na budúcu schôdzu to 

rozpíšeme, kto koľko dlhuje a potom sa rozhodneme ako budeme postupovať voči 

neplatičom. 

Starosta ďalej oznámil, že DPH za kamerový systém môžem žiadať vo výške 3000.- 

€, keď bude vyhlásená výzva.  



Béres Zoltán: aj na cintorín treba kamery 

Starosta: máme v pláne namontovať kamery na cintorín. Splácame dva úvery, za 

auto a za verejný vodovod k sociálnym bytom a ešte úver zo ŠFRB. 

 

Starosta sa opýtal, či má ešte niekto nejaké otázky alebo pripomienky. Nikto sa 

nezapojil. Prešiel k ďalšiemu bodu programu. 

 

Hlasovanie: za: všetci 6, zdržal sa: 0, proti: 0 

 

4. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2015 

 

Predniesla Zuzana Karolová. Správa v prílohe. 

 

Starosta: v máji budeme mať audit. Ako ste mohli počuť podľa správy hlavnej 

kontrolórky je všetko v poriadku.  

 

5. Inventarizácia majetku obce 

 

Predniesla Veronika Bolacseková. Fyzický stav majetku súhlasí s účtovníckym. 

Na základe vykonanej inventarizácie bol vypracovaný Návrh na vyradenie majetku 

( v prílohe). Starosta oznámil, že majetok môže ostať tam, kde sa nachádza, ale treba 

ho vyradiť ide napríklad o registračky zo škôl. Je potrebné vyradiť káblovú vedenie 

pre televíziu, nie je funkčná. Veľkoobjemový kontajner – jeden treba vyradiť, nikde 

sa nenachádza už viac rokov. Teplovodný kotol z pivnice starého úradu, stoličky, 

ktoré sú zničené. Ďalej akumulačné kachle v kultúrnom dome sú odpojené, nikto ich 

nikdy nevyužije. Starosta vyzval prítomných na hlasovanie za Návrh na vyradenie 

majetku 

 

Hlasovanie: Za: 6 všetci, zdržal sa: 0, proti: 0 

 

 

6. Jarné upratovanie 

 

Starosta: na cintoríne zvykneme z veľkých kontajnerov prebrať do malých, a keď 

sa koná zber odpadu tak sa vyvezie. Je to takto menej nákladné. Radšej na jeseň 

dáme vyviesť celé kontajnery. Neviem, aký názor máte vy, či dáme vyviesť teraz na 

jar alebo na jeseň? 

Béres Zoltán: radšej na jeseň 

Starosta: bolo by potrebné objednať nakladač čím skôr, aby odpadky, ktoré sú na 

konci ulíc bolo možné odviesť, pokiaľ nezarastú trávou.  

Karola Ján: nosia smeti na koniec novej ulice, podľa mňa tam treba dať tabuľu 

Zákaz sypania smetí. 

Starosta: treba vyhlásiť miestnym rozhlasom na zákaz sypania smetí aj objednať 

tabuľu. Začali sme kosiť, postupne bude treba všade. 

Karola Ján: pri kultúrnom dome to hrozne vyzerá s tým treba niečo robiť aj ľudia 

sa my sťažujú. 

Starosta: musím hovoriť s Héthym on má takú kosačku, nech to tam skosí. Zajtra 

tam pôjdem pozrieť.  

 

 



7. Správa o podaných projektoch 

 

 Starosta: v marci sme podali 2 projekty, Úprava verejného priestranstva 

a Rekonštrukcia spoločenského domu na komunitné centrum vypracovala ich firma 

z Banskej Bystrice. Ale sledujeme aj menšie výzvy na odstránenie čiernych skládok, 

na opravu škôl, vonkajšie zateplenie maďarskej školy, oplotenie opravujeme 

priebežne každý rok.  

 

8. Oslava 8. mája  

 

Starosta:. Dňa 30. apríla organizuje Via Nova ICS súťaž vo varení pri kaštieli. 

Každý kto chce sa môže zapojiť. 8. máj vychádza na nedeľu v sobotu 7. mája 

spravíme vatru, ohňostroj a diskotéku pri kaštieli. Dávam hlasovať, kto je za tento 

návrh. 

 

Hlasovanie: za: všetci 6, zdržal sa: 0, proti: 0 

 

9. Voľba hlavného kontrolóra 

 

Starosta oznámil prítomným, že 30.04.2016 sa končí funkčné obdobie hlavnej 

kontrolórke Zuzane Karolovej. Na mimoriadnom zasadnutí, ktoré sa konalo 

01.03.2016 bola vyhlásená voľba hlavného kontrolóra, ktorá bola uverejnená na 

internetovej stránke obce a na úradnej tabuli. Boli doručené 2 obálky, starosta 

odovzdal obálky poslancom a opustil kanceláriu. Jedna obálka bola doručená od 

Kataríny Hubayovej a druhá obálka od Zuzany Karolovej. Zuzana Karolová v liste 

oznámila, že sa neuchádza o funkciu hlavného kontrolóra. Následne Zoltán Béres 

otvoril obálku od Kataríny Hubayovej. Obálka bola náležite označená a obsahovala 

všetky povinné doklady avšak nebolo osvedčené maturitné vysvedčenie. Poslanci sa 

dohodli, že nemajú proti Kataríne Hubayovej osobné výhrady, poznajú ju ako slušnú 

a sympatickú osobu. 

 

Hlasovanie: za: všetci 6, zdržal sa: 0, proti: 0 

 

Za hlavnú kontrolórku obce bola zvolená Katarína Hubayová od 01.05.2016  

na funkčné obdobie 6 rokov. 

 

10. Žiadosti, návrhy a podnety 

 

Karola Ján: za tými čo kosia trávu, by bolo treba odpratať trávu 

Váradi Dušan: aj ja by som povedal, že to treba odpratať 

Ing. Papp Zoltán: je dosť ľudí zapojených do aktivačnej činnosti, nech ju 

pozbierajú, aby mali čo robiť 

Béres Zoltán: nech si každý odprace pred vlastným domom, celý deň sú 

dôchodcovia doma a oni najviac rozprávajú 

Starosta: nevieme toľko trávy odpratať, necháme to trocha preschnúť a potom to 

odpracú 

Váradi Dušan: malo by sa zakázať so stavbou drevených prístreškov pri sociálnych 

bytoch na chovanie domácich zvierat. Smie sa to vôbec? 

Starosta: ja som zakázal Vojtechovi Horváthovi  

Ing. Papp Zoltán: pri Mlynskej ulici je spadnutý kábel 



Starosta: v pondelok sa to chystáme opraviť. 

 

 

Starosta sa opýtal prítomných, či má niekto ešte žiadosť alebo návrh. Nikto sa 

neprihlásil. 

Po tomto bude programu starostu ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva 

 

 

Zapísala Mgr. Alena Slopovská 

 

 

 

 

Overovatelia:      Ján Karola v.r.     

 

Ing. Zoltán Papp v.r.     

 

    

 

 

Starosta obce František Béres v.r.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

NÁVRH UZNESENIA 
 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 14. 04. 2016 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Králi 

 

 

 

 

A. konštatuje, 

 

že bolo splnené uznesenie z mimoriadneho 

 zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 01.03.2016 

 

B. schvaľuje 

 

4. Účtovnú závierku obce za rok 2015 

5. Vyradenie majetku obce podľa vyraďovacieho zoznamu 

6. Objednať mechanizmy na odpratanie odpadu z konca ulíc 

7. Na deň 7. mája zorganizovať vatru, ohňostroj, diskotéku pri kaštieli 

8. Za kosenie rodinných dvorov 3.- € 

9. Vybudovať zábradlie na schodisko na poschodie kaštieľa 

10. Zakúpiť tabule na Zákaz sypania smetí na koniec ulíc 

 

C. berie na vedomie 

 

- Správu o hospodárení k 31.12.2015, ktorú podala hlavná kontrolórka 

- Správu o podaných projektoch  

 

D. volí 

 

1. za hlavnú kontrolórku obce  Katarínu Hubayovú od 01.05.2016  

    na funkčné obdobie 6 rokov. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Králi, 14.04.2016      František Béres 

          Starosta obce 


